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Enquiry Tel. No.: Mr YANG (2873 8336) or Mr CHAU (2873 8353 / 9613 0608) 

網上申請: www.hk-fish.net  或 www.afcd.gov.hk 
                                                                                             

漁 業 教 育 中 心
Fisheries Education Centre
團 體 參 觀 申 請 表
Group Visit Application Form
此申請表只適用於團體參觀於星期二至五之申請。個人可於星期六上午九時至十二時到三十分及下午一時三十分至四時三十分到本中心參觀而無需預先申請。

This application form is for advanced booking of group visits to the Fisheries Education Centre from Tuesday to Friday. Individual visitors may visit the Centre on Saturday (9:00 a.m. – 12:30 p.m.; 1:30 – 4:30 p.m.) and no advanced booking is required. 

請以中文或英文正楷 填寫。填寫前請先閱讀下頁的申請須知。

Please complete the form in BLOCK LETTERS. Please read the Notes of Application overleaf before completion. 

	團體名稱:                                                                  
Organisation Name:                                                          

	負責人姓名: (*先生/太太/女士)                                               
Co-ordinator’s Name: (*Mr/Mrs/Ms)                                               

	郵寄地址Mail Address :                                                              



	電話Tel. No.:
	傳真號碼Fax No:

	電郵地址 E-mail Address:

	參觀人數No. of visitors :
	班級/年齡Class / Age:

	隨行工作人員數目No. of Helpers :
	總人數（最少20人及最多40人）Total No. of Visitors (Minimum 20 and maximum 40 persons):  

	 需要傷殘設備Disabled Facilities Required 
	導賞語言 Guide Language: (* 廣東話 /  English)

	申請參觀日期 (預約最少一星期或最多三個月)                                    Preferred Date of Visit (at least 1 week and at most 3 months in advance): 

第一選擇 First Choice       /     /     
第二選擇 Second Choice     /     /     


*選一項Select one item

申請須知
1.  凡學校、團體或由個人名義組成不少於20人及最多40人的參觀團均可申請參觀。
2.  參觀時間：

上午參觀時間

星期二至五

上午九時至十二時三十分 

下午參觀時間

星期二至五

下午一時三十分至五時十五分
本館逢星期一及公眾假期休息。

3.  入場費全免，獲安排參觀人士將會由專人帶領及講解。

4.  申請人須於擬定的參觀日期三個月至一星期前遞交申請表。申請將根據先到先得的辦法作出安排。

5.  申請如獲接納，本中心會發信或以電郵方式通知個別學校/團體以確定參觀日期及安排。

6.  申請表內的資料如有變更，請於參觀日期前至少一星期通知本中心作出適當的安排。

7.  如你於參觀日前三星期仍未收到本中心的回覆，請即致電與本中心職員聯絡。

8.  若天文台懸掛八號或以上颱風訊號或發出黑色暴雨警告，本中心將會關閉，所有預約參觀亦會取消。請保留本中心發出的參觀通知書，並致電本中心職員重新安排參觀。

9.  本署將保留一切參觀本中心的最後決定。
10.  查詢電話：楊先生 (2873 8336) 或 周先生 (2873 8353 / 9613 0608)
Notes of Application

1.  All schools, organizations or individual groups of not less than 20 and not more than 40 persons are eligible to apply. 

2.  Time of Visit:
Morning Session
Tuesday – Friday

9:00a.m. - 12:30p.m.
Afternoon Session
Tuesday – Friday

1:30p.m. - 5:15p.m.

The Centre is closed on Monday and public holidays.
3.  Admission is free of charge and guided tour will be provided.
4.  Application for visits should be made at least 1 week and at most 3 months in advance before the date of visit. Visits will be arranged on a first-come-first-served basis.
5.  The Centre will confirm the visit with the applicant in writing (by letter or email) if the application is accepted.
6.  Should there be any alterations, please inform us at least a week before the date of visit for necessary arrangement.

7.  If you do not receive the reply from the Centre 3 weeks before the date of visit, please contact us immediately.
8.  When typhoon signal no. 8 or above is hoisted or black rainstorm warning is issued by the Hong Kong Observatory, the Centre will be closed and all visits will be cancelled.  Under the circumstances, please keep the admission document and contact us for rearrangement. 

9.  This department can reserve all rights to open the Centre.
10.  Enquiry Tel. No.: Mr YANG (2873 8336) or Mr CHAU (2873 8353 / 9613 0608)
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